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PROTOKÓŁ  NR III/2018 

III  SESJI  RADY  MIEJSKIEJ  W  SUPRAŚLU 

w dniu 28 grudnia 2018 r. 

 

 

     III sesja Rady Miejskiej odbyła się w Urzędzie Miejskim w Supraślu. Otworzyła ją  o godz.1530 

Przewodnicząca Rady Pani Monika Suszczyńska. Stwierdziła, że na stan 15 radnych w sesji 

uczestniczy 12, co stanowi quorum przy którym Rada może obradować i podejmować uchwały (w 

trakcie posiedzenia przybyły jeszcze 2 osoby - w sesji nie uczestniczył radny Łukasz Jarmoszko). 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

       Lista obecności stanowi załącznik  nr 1 do protokołu. 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Monika Suszczyńska – przedstawiła propozycję porządku dziennego, 

- zaproponowała aby pkt 4 j, k, l, m przenieść na koniec pkt 4, 

- poinformowała, że Pan Burmistrz złożył wniosek o wprowadzenie do 

porządku dziennego projektu uchwały „w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie ustalenia ryczałtowej diety przysługującej radnym” (zał. nr 2) 

 

 

stanowisko Rady – za przyjęciem wniosku Burmistrza 

głosowało 10 radnych, 2 wstrzymało się od głosowania, 

zał. nr 3 

 

stanowisko Rady – za przeniesieniem pkt 4 j, k, l, m  

na koniec pkt 4, głosowało 12 radnych, 

zał. nr 4 

 

 

stanowisko Rady – jednogłośnie (zał. nr 5) 

przyjęto następujący porządek dzienny : 

 

 

1) Otwarcie obrad - przyjęcie porządku dziennego. 

2) Sprawozdanie z działalności Burmistrza od ostatniej sesji. 

3) Sprawozdanie z działalności stałych komisji rady od ostatniej sesji. 

4) Rozpatrzenie projektów uchwał : 

a) w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

na 2019 r. 

b) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad zwrotu wydatków na świadczenia z pomocy 

społecznej przyznawanych w ramach zadań własnych gminy, 

c) w sprawie przyjęcia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Pomoc 

gminy w zakresie dożywiania” na lata 2019-2023, 

d) w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do świadczenia 

pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub 

żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w 

domu” na lata 2019-2023, 

e) w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Supraśla, 

f) w sprawie rozpatrzenia skargi na przewlekłość postępowania Burmistrza Supraśla, 

g) w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Supraślu, 

h) w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji rady, 

i) w sprawie zmiany uchwały w sprawie opłaty targowej, 
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j) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 r. 

k) w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Supraśl na 2018 r. 

l) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad udzielania  dotacji celowych z budżetu gminy 

Supraśl na dofinansowanie kosztów inwestycji z zakresu ochrony środowiska i 

gospodarki wodnej w uzdrowiskowej gminie Supraśl, 

m) w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad wnoszenia 

inicjatyw obywatelskich, zasad tworzenia komitetów inicjatyw uchwałodawczych, zasad 

promocji obywatelskich inicjatyw uchwałodawczych i formalnych wymogów, jakim 

muszą odpowiadać składane projekty, 

n) w sprawie miesięcznego wynagrodzenia Burmistrza Supraśla, 

o) w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej diety przysługującej radnym, 

p) w sprawie określenia warunków udzielenia bonifikaty od opłaty jednorazowej z tytułu 

przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na cele 

mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów, 

q) w sprawie przeznaczenia do oddania w użytkowanie wieczyste na 99 lat w drodze 

przetargu ustnego nieograniczonego nieruchomości niezabudowanej położonej w 

Supraślu przy ul. Uroczysko Pustelnia, (761/3) 

r) w sprawie przeznaczenia do oddania w użytkowanie wieczyste na 99 lat w drodze 

przetargu ustnego nieograniczonego nieruchomości niezabudowanej położonej w 

Supraślu przy ul. Uroczysko Pustelnia, (763/5) 

s) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym 

najemcą,   

5) Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji.  

6) Interpelacje i zapytania radnych. 

7) Przyjęcie protokołów z I i II  sesji Rady Miejskiej. 

8) Wolne wnioski i informacje. 

9) Zakończenie. 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Ad.2 

 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza od ostatniej sesji (zał. nr 6). 

 

W tym momencie Pan Burmistrz poinformował, że w dniu dzisiejszym powołał nowego zastępcę, 

którym został Pan Marcin Iwaniuk. 

Następnie Pan Marcin Iwaniuk złożył ślubowanie. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Monika Suszczyńska złożyła Panu Iwaniukowi gratulacje, 

życząc Mu jednocześnie powodzenia w tak trudnej pracy i satysfakcji z jej wykonywania. 

 

W dyskusji na temat sprawozdania Burmistrza głos zabierali m.in. : radny Tadeusz Karpowicz, 

radny Radosław Sakowski oraz Sołtys kol.Grabówka Pani Irena Niewiarowska. 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Ad. 3 

  

Sprawozdanie z działalności stałych komisji rady od ostatniej sesji : 

 

Małgorzata Borowa – złożyła sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

Daniel Sadowski – złożył sprawozdanie z działalności Komisji Budżetowo-Gospodarczej, 



III  sesja w dniu 28 grudnia 2018 r. 3 

 

Janusz Fidziukiewicz – złożył sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, 

Marcin Januszkiewicz – złożył sprawozdanie z działalności Komisji ds. Uzdrowiska i Ochrony 

Zdrowia, 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Ad.4 

 

Rozpatrzenie projektów uchwał : 

 

a) w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 

2019 r. 

 

uchwałę Nr III/18/2018 (zał. nr 7) w sprawie jw. 

podjęto jednogłośnie (zał. nr 8), 

 

 

 

b) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad zwrotu wydatków na świadczenia z pomocy 

społecznej przyznawanych w ramach zadań własnych gminy : 

 

uchwałę Nr III/19/2018 (zał. nr 9) w sprawie jw. 

podjęto jednogłośnie (zał. nr 10), 

 

 

 

c) w sprawie przyjęcia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Pomoc gminy 

w zakresie dożywiania” na lata 2019-2023 : 

 

uchwałę Nr III/20/2018 (zał. nr 11) w sprawie jw. 

podjęto jednogłośnie (zał. nr 12), 

 

 

 

d) w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do świadczenia pieniężnego 

z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności dla osób 

objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023, 

 

uchwałę Nr III/21/2018 (zał. nr 13) w sprawie jw. 

podjęto jednogłośnie (zał. nr 14), 

 

 

 

e) w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Supraśla (zał. nr 15) : 

 

Tadeusz Karpowicz – stwierdził, że jego zdaniem ta skarga jest zasadna, 

- przypomniał, że dokument dotyczący funkcjonowania gminy Supraśl 

powinien otrzymać nie tylko Pan K., ale również Pan Wojewoda i Pan 

Minister, 

-   stwierdził, że za rok 2016 i 2017 taki dokument był sporządzony, 
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Małgorzata Borowa –  stwierdziła, że nie zgadza się z radnym Karpowiczem, ponieważ w skardze 

Pan K. konkretnie pisze o kopii dokumentów w zakresie oceny 

funkcjonowania gminy Supraśl, a takiej kopii w Urzędzie Miejskim nie ma 

i dlatego Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznała, że skarga jest 

niezasadna, 

Burmistrz – wyjaśnił, że pismem z dnia 10.10.2018 r. zwrócił się do Pana K. z prośbą o 

jednoznaczne sprecyzowanie złożonego wniosku, niestety Pan K. na to pismo nie 

odpowiedział, 

Radosław Sakowski –  stwierdził, że to o co chodziło Panu K. łatwo można się było domyśleć, 

ponieważ to nie jest jakiś nowy temat, 

Monika Suszczyńska – poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały z  zapisem (ze względu na 

opinię Komisji Skarg, Wniosków i Petycji), że skargę uznaje się za 

niezasadną, 

 

uchwałę Nr III/22/2018 (zał. nr 16) w sprawie jw. 

podjęto przy 8 głosach za, 4 przeciw 

 i 1 wstrzymującym się od głosowania (zał. nr 17), 

 

 

 

f) w sprawie rozpatrzenia skargi na przewlekłość postępowania Burmistrza Supraśla (zał. nr 18) : 

 

Radosław Sakowski –  stwierdził, że jego zdaniem skarga jest zasadna, ponieważ temat tego 

chodnika o długości 16 mb  był poruszany od 2016 r. 

-   temat ten był poruszany co najmniej 7 – 8 razy na różnych komisjach i 

sesjach, 

-   były również zapewnienia Urzędu Miejskiego,  że ten chodnik zostanie 

wykonany, 

-   zwrócił uwagę, że chodzi tu o środki w wysokości niewiele ponad 8 tys. 

zł, 

-   przy odrobinie dobrej woli Burmistrza, ten chodnik mógł być już dawno 

wykonany, 

Burmistrz –  stwierdził, że jest to nowe zadanie inwestycyjne i skoro nie ma go w budżecie gminy 

to Urząd nie może tego realizować, 

Radosław Sakowski – stwierdził, że praktycznie na każdej sesji są zmiany do budżetu, zgłaszane 

właśnie przez Burmistrza, ale przez prawie 3 lata Pan Burmistrz tego 

problemu nie zauważał, 

Dawid Sienkiewicz – przypomniał, że Pan Burmistrz wykonuje tylko uchwały Rady Miejskiej, a 

wykonanie tego odcinka chodnika, to tylko kwestia dogadania się z 

większością radnych, 

Małgorzata Borowa – poinformowała, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji rozpatrywała tę 

skargę i uznała, że jest ona niezasadna, ponieważ działania przez Pana 

Burmistrza zostały podjęte, a jedynym zarzutem może być to, że o tych 

działaniach nie został poinformowany Pan G., 

Burmistrz –  zaproponował aby radni z Zaścianek zgłosili ten fragment chodnika w ramach budżetu 

sołeckiego, 

Mariusz Żukowski –  zaproponował aby opinia, którą sporządziła Komisja Skarg, Wniosków i 

Petycji stała się uzasadnieniem do uchwały w tej sprawie z małymi 

poprawkami mówiącymi w miejscach, gdzie mówi się, że „Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji wyraża opinię” należałoby wpisać, że „Rada Miejska 

wyraża stanowisko” i w ostatnim akapicie należy wpisać, że „Jednocześnie 

Rada pragnie zwrócić uwagę” 
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Monika Suszczyńska – poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały z  zapisem (ze względu na 

opinię Komisji Skarg, Wniosków i Petycji), że skargę uznaje się za 

niezasadną, 

 

uchwałę Nr III/23/2018 (zał. nr 19) w sprawie jw. 

podjęto przy 9 głosach za i 5 przeciw (zał. nr 20), 

 

 

 

g) w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Supraślu : 

 

Monika Suszczyńska – poinformowała, że zgodnie ze Statutem Gminy Komisja Rewizyjna może 

liczyć maksymalnie 5 członków, 

-  zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym w skład Komisji Rewizyjnej i 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wchodzą przedstawiciele klubów 

radnych, 

-  w związku z powyższym poprosiła Pana Radosława Sakowskiego o 

wskazanie swoich przedstawicieli do tych komisji, 

Radosław Sakowski – poinformował, że Klub Radnych „Gmina Grabówka” do Komisji Rewizyjnej 

zgłasza radnego Jerzego Matwiejczuka, a do komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji radnego Łukasza Jarmoszko, 

Monika Suszczyńska – poinformowała, że wcześniej do Komisji Rewizyjnej zgłosili się radni : 

Łukasz Jarmoszko, Mariusz Romanowicz, Radosław Sakowski, Małgorzata 

Borowa i Jacek Sołowiej, 

- spośród tych 5 osób należy wybrać jeszcze 4, ponieważ radny Matwiejczuk 

wchodzi do Komisji Rewizyjnej jak gdyby automatycznie. 

 

I tak w głosowaniu imiennym poszczególni kandydaci otrzymali następującą ilość głosów : 

1) Łukasz Jarmoszko – 14 

2) Mariusz Romanowicz – 5 

3) Daniel Sadowski – 13 

4) Małgorzata Borowa – 12 

5) Jacek Sołowiej - 12 

 

Radni głosowali zgodnie z załącznikiem nr 21 

 

Radosław Sakowski – na przewodniczącego Komisji Rewizyjnej zaproponował kandydaturę 

radnego Jerzego Matwiejczuka, 

Pan Jerzy Matwiejczuk wyraził zgodę. 

 

 

uchwałę Nr III/24/2018 (zał. nr 22) w sprawie jw. 

podjęto jednogłośnie przy 14 głosach za, (zał. nr 23), 

 

 

 

h) w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji rady : 

 

uchwałę Nr III/25/2018 (zał. nr 24) w sprawie jw. 

podjęto jednogłośnie, (zał. nr 25) 
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i) w sprawie zmiany uchwały w sprawie opłaty targowej : 

 

Burmistrz – przedstawił projekt uchwały, 

 -  w ramach autopoprawki zaproponował zmniejszenie tej opłaty z 35 do 20 zł dziennie, 

Dawid Sienkiewicz – zapytał czy jest jakaś definicja „ogródka gastronomicznego” oraz kto będzie 

inkasentem tej opłaty, 

- jego zdaniem te 35 zł nie jest wcale kwotą wygórowaną, 

Tadeusz Karpowicz – stwierdził, że jego zdaniem te ogródki gastronomiczne powinny mieć jakąś 

określoną powierzchnię, 

Jerzy Matwiejczuk – stwierdził, że należałoby określić ściśle powierzchnię oraz rozważyć jakieś 

widełki w zależności od rodzaju sprzedawanego towaru, 

Mariusz Żukowski – wyjaśnił, że na razie inkasentem tej opłaty będzie KZB, 

Burmistrz -  stwierdził, że można rozważyć, aby w zależności od miesiąca ustalić inną kwotę (35 

lub 20 zł), 

Mariusz Żukowski – zwrócił uwagę, że opłata targowa w każdej chwili może być zmieniona, 

Jerzy Matwiejczuk – stwierdził, że nie jest to pilna sprawa i należałoby jeszcze nad tym 

popracować, 

Tadeusz Karpowicz – postawił wniosek aby tej uchwały nie podejmować na dzisiejszej sesji, tylko 

skierować ją do zaopiniowania przez komisję, 

 

Stanowisko Rady – za przyjęciem powyższego wniosku 

Głosowało 6 radnych, przeciw 7 i 1 wstrzymał się od głosowania, 

(zał. nr 26) 

 
 

uchwałę Nr III/26/2018 (zał. nr 27) w sprawie jw. 

podjęto przy 9 głosach za, 2 przeciw  

i 3 wstrzymujących się od głosowania, (zał. nr 28) 

(kwota 20 zł) 

 

 
 

j) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 r. : 

 

Daniel Sadowski – poinformował, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały pozytywnie,  

 

uchwałę Nr III/27/2018 (zał. nr 29) w sprawie jw. 

podjęto przy 9 głosach za 

i 5 wstrzymujących się od głosowania, (zał. nr 30) 

 

 
 

k) w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Supraśl na 2018 r. : 

 

Daniel Sadowski – poinformował, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały pozytywnie,  

Lucyna Majewska – zgłosiła autopoprawkę polegającą na tym, że w zał. nr 1 kolumna 14.1 należy 

wstawić aktualne dane (chodzi o spłatę rat kapitałowych - w 2027 r. należy 

wstawić kwotę 2,2 mln, w 2028 r. 2,2 mln i w 2029 r. 570 tys. zł) 

 

uchwałę Nr III/28/2018 (zał. nr 31) w sprawie jw. 

podjęto przy 7 głosach za 

i 5 wstrzymujących się od głosowania, (zał. nr 32) 
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l) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad udzielania  dotacji celowych z budżetu gminy 

Supraśl na dofinansowanie kosztów inwestycji z zakresu ochrony środowiska i gospodarki 

wodnej w uzdrowiskowej gminie Supraśl : 

 

Mariusz Żukowski – omówił projekt uchwały, 

-  m.in. wyjaśnił, że głównie chodzi o zmianę § 6, który otrzymuje brzmienie : 

 „§ 6. W ramach dotacji mogą być refundowane wydatki poniesione po 1 

stycznia 2018 r.” 

-  w związku z tym możliwe będzie sfinansowanie już poniesionych wydatków, 

Radosław Sakowski – stwierdził, że jest to trochę niesprawiedliwe w stosunku do osób, które 

analizując poprzednią uchwałę takiego wniosku o dofinansowanie nie 

złożyły, 

Małgorzata Borowa – zapytał czy w związku z tą zmianą dofinansowanie otrzymają mieszkańcy, 

którzy dopiero teraz złożą takie wnioski, 

Mariusz Żukowski – wyjaśnił, że nabór już się zakończył i nie ma możliwości składania wniosków, 

Radosław Sakowski – postawił wniosek aby w takim razie ogłosić nabór uzupełniający, 

Burmistrz – stwierdził, że jeżeli ta zmiana wystarczy do przeprowadzenia naboru uzupełniającego, 

to taki nabór zostanie przeprowadzony, jeżeli natomiast nasi prawnicy 

stwierdzą, że potrzebna jest zmiana w postaci dodatkowych zapisów w 

uchwale, to na najbliższą sesję zostanie przygotowany projekt uchwały w 

tej sprawie, 

 

uchwałę Nr III/29/2018 (zał. nr 33) w sprawie jw. 

podjęto jednogłośnie, (zał. nr 34) 

 

 

 

ł) w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad wnoszenia inicjatyw 

obywatelskich, zasad tworzenia komitetów inicjatyw uchwałodawczych, zasad promocji 

obywatelskich inicjatyw uchwałodawczych i formalnych wymogów, jakim muszą odpowiadać 

składane projekty : 

 

Mariusz Żukowski – omówił projekt uchwały, 

 

uchwałę Nr III/30/2018 (zał. nr 35) w sprawie jw. 

podjęto jednogłośnie, (zał. nr 36) 

 

 

 

m)   w sprawie miesięcznego wynagrodzenia Burmistrza Supraśla : 

 

Mariusz Żukowski – omówił projekt uchwały, 

-  propozycja jest następująca : 

1)  wynagrodzenie zasadnicze – 4 800,-  zł 

2)  dodatek funkcyjny              -  2 050,-  zł  

3) dodatek za wieloletnią pracę w wysokości określonej przepisami ustawy, 

4) dodatek specjalny w wysokości 30 % łącznie wynagrodzenia zasadniczego 

i dodatku funkcyjnego tj. 2 055,- zł. 

- w sumie daje to kwotę 9 673 zł 

- podkreślił, że jest to kwota porównywalna do wynagrodzeń burmistrzów z 

gmin ościennych, 
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uchwałę Nr III/31/2018 (zał. nr 37) w sprawie jw. 

podjęto przy 9 głosach za  i 5 wstrzymujących się  

od głosowania, (zał. nr 38) 

 

 

 

n)  w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej diety przysługującej radnym : 

 

Mariusz Żukowski – omówił projekt uchwały, 

-  propozycja jest taka, aby w poszczególnych pozycjach dietę podnieść o 100 

zł, 

Monika Suszczyńska –  w związku z tym, że nasz gmina przekroczyła 15 tys. mieszkańców i w 

odniesieniu do wzrostu kwoty wynagrodzenia minimalnego oraz w 

gospodarce narodowej, zaproponowała aby wysokość diet w 

poszczególnych pozycjach zwiększyć o 20% (czyli o 200 zł), 

 

stanowisko Rady – za przyjęciem powyższej propozycji 

głosowało 10 radnych, przeciw 2 i 2 wstrzymało się 

od głosowania, 

(zał. nr 39) 

 

 

uchwałę Nr III/32/2018 (zał. nr 40) w sprawie jw. 

podjęto przy 9 głosach za, 2 przeciw   

i 3 wstrzymujących się od głosowania, (zał. nr 41) 

 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

W tym momencie Pani Przewodnicząca zarządziła przerwę na odbycie posiedzenia Komisji 

Infrastruktury i Bezpieczeństwa Publicznego. 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 Po przerwie : 

 

 

o) w sprawie określenia warunków udzielenia bonifikaty od opłaty jednorazowej z tytułu 

przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na cele mieszkaniowe 

w prawo własności tych gruntów : 

 

Krystyna Woronko – poinformowała, że Komisja Infrastruktury zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały pozytywnie, 

 

uchwałę Nr III/33/2018 (zał. nr 42) w sprawie jw. 

podjęto jednogłośnie przy 10 głosach za, (zał. nr 43) 
 

 

 

p) w sprawie przeznaczenia do oddania w użytkowanie wieczyste na 99 lat w drodze przetargu 

ustnego nieograniczonego nieruchomości niezabudowanej położonej w Supraślu przy ul. 

Uroczysko Pustelnia, (761/3) : 

 

Krystyna Woronko – poinformowała, że Komisja Infrastruktury zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały pozytywnie, 
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uchwałę Nr III/34/2018 (zał. nr 44) w sprawie jw. 

podjęto przy 10 głosach za i 1 wstrzymującym się od głosowania (zał. nr 45) 

 

 

q) w sprawie przeznaczenia do oddania w użytkowanie wieczyste na 99 lat w drodze przetargu 

ustnego nieograniczonego nieruchomości niezabudowanej położonej w Supraślu przy ul. 

Uroczysko Pustelnia, (763/5) : 

 

Krystyna Woronko – poinformowała, że Komisja Infrastruktury zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały pozytywnie, 

 

uchwałę Nr III/35/2018 (zał. nr 46) w sprawie jw. 

podjęto jednogłośnie przy 13 głosach za (zał. nr 47) 

 

 

 

r) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym najemcą : 

 

Krystyna Woronko – poinformowała, że Komisja Infrastruktury zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały pozytywnie, 

 

uchwałę Nr III/36/2018 (zał. nr 48) w sprawie jw. 

podjęto przy 13 głosach za i 1 wstrzymującym się od głosowania (zał. nr 49) 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Ad.5 

 

Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji : 

 

nie było 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Ad.6 

 

Interpelacje i zapytania radnych : 

 

Tadeusz Karpowicz – złożył interpelację na piśmie (dot. budowy kanalizacji sanitarnej) 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Ad.7 

 

Przyjęcie protokołów z I i II  sesji Rady Miejskiej : 

 

stanowisko rady – za przyjęciem protokołu z I sesji RM 

głosowało 9 radnych, 5 wstrzymało się od głosowania, 

zał. nr 50 

 

stanowisko rady – za przyjęciem protokołu z II sesji RM 

głosowało 9 radnych, 5 wstrzymało się od głosowania, 

zał. nr 51 
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Ad.8 

 

Wolne wnioski i informacje : 

 

Dawid Sienkiewicz – zapytał o odśnieżanie Supraśla, ostatnio było dużo skarg od mieszkańców, 

Burmistrz – wyjaśnił, że odnośnie odśnieżania to gmina została podzielona na 4 sektory, 

 -  każdy sektor obsługuje inna firma, a o wysłaniu sprzętu do odśnieżania decyduje Urząd 

Miejski, 

 - w dniu 24 grudnia sprzęt do odśnieżania został wysłany na teren całej gminy, 

 - niestety w Supraślu był problem, ponieważ zepsuł się sprzęt, przerwa trwała kilka 

godzin, odśnieżanie trwało do późnych godzin wieczornych i to nie dojechał na 

wszystkie ulice, 

 -  podkreślił, że jednorazowe wypuszczenie pługów na terenie całej gminy kosztuje 

około 20 tys. zł, 

Małgorzata Borowa –  stwierdziła, że kiedy skończy się zima trzeba będzie zbierać piasek z ulic i 

dlatego jej zdaniem należałoby się zastanowić, czy korzystniejsze dla 

gminy będzie zakupienie własnego sprzętu do zbierania tego piasku, czy 

wynajmowanie firm zewnętrznych, 

Tadeusz Karpowicz – stwierdził, że skoro podniesiono wynagrodzenie Burmistrzowi, skoro 

podniesiono diety radnym, to należałoby również podwyższyć diety 

sołtysom, 

Jerzy Matwiejczuk –  poinformował, że ma sygnały od mieszkańców Zaścianek (lasek należący do  

Białegostoku), że są tam wyrzucane śmieci, 

 -  w związku z powyższym zasugerował aby Urząd Miejski w Supraślu wysłał 

pismo do Straży Miejskiej w Białymstoku, aby się tym problemem 

zainteresowali, 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Ad.9 

 

        Zakończenie : 

 

         W związku z wyczerpaniem porządku dziennego na tym sesję o godz.1930  zakończono. 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 

Protokołował :                                                                                       Przewodnicząca Rady 
Marian Brajczewski                                                                                

                                                                                                  mgr Monika Suszczyńska 

 


